
Bestyrelsesmøde d. 29/11-21 

Afholdes hos Anette Christensen 5N, st. 

Dagsorden: 

1) Referat af ERFA-møde afholdt d. 26/10-21 ved Birgitte Juhl, direktør for Boligselskabet

Fruehøjgaard

2) Konstituering

3) Hæftet: Bestyrelsesarbejde i afdelingsbestyrelsen

4) kabel/net udbyder/har YouSee patent og kan det ændres

Referat af bestyrelsesmødet d. 29/11-21 

Deltagere: Anne Vest 5E, Kenneth Berg Petersen 5H, Anette Christensen 5N, st.

1) Bestyrelsen er blevet klædt på til at kunne deltage i 2 halvdel af ERFA-mødet, som kommer til at

finde sted sidst i januar, først i februar 2022. ERFA-mødet omhandler arbejdet i bestyrelsen og

udveksling mellem afdelinger om diverse tiltag og erfaringer.

2) Anette Christensen 5N, st.

3) Bindeled mellem afdeling Hammerthors beboere og Boligselskabet Fruehøjgaard.

Bestyrelsen ser Afdeling Hammerthor som en stille og rolig afdeling, hvor vi drager omsorg for

hinanden/ interesserer os for hinandens ve og vel.

Fremtidige emner i bestyrelsen er blevet drøftet.

Vi har kigget på hæftet Bestyrelsesarbejde i afdelingsbestyrelsen, og sætter os mere ind i indholdet

til næste møde.

4) Birgitte arbejder på ovenstående, vi afventer besked



Bestyrelsesmøde d. 20/1-22 kl. 19.00. 

Afholdes hos Anne Vest 5E 

 

Dagsorden: 

1) Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 29/11-21 

 

2) Vi drøfter hæftet bestyrelsesarbejde i afdelingsbestyrelsen 

 

3) Forberedelse til ERFA-mødet del 2 

 

4) Eventuelt 



 

90114 Afdeling Hammerthor 
Afdelingsbestyrelsens møde den 29/11 2021 
 
Administrationen har modtaget referatet den 4/12 2021 
Administrationen har gennemgået referatet den 8/12 2021 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 
1. Referat af ERFA-møde 

Ingen bemærkninger fra administrationen 

 

2. Konstituering 

Anette Christensen er registreret som afdelingens formand 

 

3. Hæftet: Bestyrelsesarbejde i afdelingen 

Ingen bemærkninger fra administrationen 

 

4. Kabel/net udbyder – YouSee 

Birgitte Juhl har undersøgt afdelingens muligheder for internet. Det er korrekt, at der lige 

nu kun er mulighed for YouSee i Afd. Hammerthor, idet de er de eneste, der har lagt 

kabler ind. Der installeres pt. fiberstik i alle lejligheder, men boligselskabet er ikke bekendt 

med, hvornår de kan tages i anvendelse. 
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